
Zápisnica č. 74/2005 
z mimoriadneho zasadnutia Vedenia STU dňa 19. 12.  2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Ernest Bučko, Milan 

Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Robert Špaček, Vojtech Molnár 
 
Program: 
 
1. Správa o príprave činností Centra kariérneho poradenstva (pror. Kalužný) 
2. Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akad. rok 2006/07 (pror. Kalužný) 
3. Zhodnotenie nákupu IT pre STU (pror Molnár) 
4. Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akad. rok 2004/05 (pror. Kalužný) 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Smernica určujúca výšku školného, poplatkov spojených so štúdiom a poplatkov za 

vydanie iných dokumentov s tým súvisiacich na STU pre akad. rok 2006/2007 (pror. 
Kalužný) 

2) Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akad. rok 2004/05 (pror. Kalužný) 
3) Vyhodnotenie centrálneho nákupu výpočtovej techniky na STU za rok 2005 (pror Molnár) 
4) Usmernenie rektora – Zabezpečenie prevádzky, chodu a súvisiacich náležitostí UTI (pror. 

Redhammer) 
5) Prehľad čerpania prostriedkov na ZPC v roku 2005 (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/71/2005, 2/69/2005 
 
Nesplnené úlohy:  3/68/2005 – plnenie úlohy predĺžené do konca marca 2006 
   4/73/2005 - plnenie úlohy predĺžené do 9.1.2006 
 
 
K bodu 1 Správa o príprave činností Centra kariérneho poradenstva 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Podal ústnu informáciu o plnení úloh schváleného harmonogramu CKP. 

Prebieha propagácia vzniku tohto centra na fakultách STU, pripravuje sa 
softvérové vybavenie. Bude oslovených cca 150 firiem, pripravuje sa cenník 
služieb CKP STU. 

 
Stanovisko č. 1/74/20 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave činností Centra kariérneho poradenstva 
na STU. 
 
 



K bodu 2 Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akad. rok 2006/07 
 (pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál v podobe smernice rektora, ktorý obsahuje návrh 

konkrétnych poplatkov spojených so štúdiom a za vydanie príslušných 
dokumentov. Informoval, že FIIT a FA STU budú vyberať školné za 
nadštandardnú dĺžku štúdia. 

  
Rektor Báleš: Pripomienka k bodu F – poplatok za obhajobu dizertačnej práce pre 

študentov externej formy štúdia bude od 5000 Sk do SKN /Skutočne 
kvantifikovaných nákladov. 

  
Uznesenie č. 1/74/2005 
Vedenie STU schvaľuje smernicu o poplatkoch súvisiacich so vzdelávaním pre akademický 
rok 2006/07 s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3 Zhodnotenie nákupu IT pre STU (pror Molnár) 
  
Rektor Báleš: Uviedol písomný materiál predložený prorektorom Molnárom. Na STU sme 

v roku 2005 z dôvodu nespokojnosti vymenili dodávateľa. ŠTOR CAD 
Computers, s.r.o. bola dňom 25.2.2005 nahradená formou AGEM 
COMPUTERS, s.r.o. Od 6.5.2005 do 12.12.2005 bolo na STU 
zrealizovaných 1648 obchodných prípadov v celkovej výške 40,3 mil. Sk. 
V materiále sa konštatuje, že dodávateľ si povinnosti vyplývajúce zo zmluvy 
plní. Takouto realizáciou nákupu sa ušetrilo na STU 7-10 % z ceny, t. j. 
okolo 3 mil. Sk. STU má povinnosť na začiatku roku 2006 vypísať nové 
výberové konanie. 

  
Stanovisko č. 2/74/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predložený písomný materiál „Vyhodnotenie centrálneho 
nákupu výpočtovej techniky na STU za rok 2005“.  
 
 
K bodu 4 Správa o vzdelávacej činnosti na STU za akad. rok 2004/05 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný obsiahly materiál a informoval podrobne o jeho obsahu. 

Dal na zváženie, či je potrebné každý rok vypracovávať takúto podrobnú 
správu. 

  
Rektor Báleš: - V správe chýba trend vývoja počtu študentov za niekoľko posledných 

rokov, najlepšie v grafickej podobe. 
- Takúto správu musíme vypracovávať. Táto povinnosť nám vyplýva zo 

zákona. Forma správy môže byť predmetom diskusie. 
- Konštatuje, že počet študijných programov na STU je stále vysoký 

a v budúcnosti túto situáciu treba zmeniť. 
- Problémom je aj relatívne nízka ubytovanosť študentov na ŠD STU. 
- Máme málo zahraničných študentov na STU. 
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- Veľké rezervy sú v celoživotnom vzdelávaní na STU. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

- Navrhol, aby sme propagáciu štúdia na STU orientovali aj na 
zahraničných Slovákov, majú gymnáziá, treba tam posielať naše 
propagačné materiály. Matica slovenská poskytuje na tento účel 
krajanské štipendiá. 

- Doplnkové pedagogické štúdium učiteľov STU – z príslušnej katedry 
navrhuje urobiť celouniverzitné pracovisko. 

 
Stanovisko č. 3/74/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predloženú správu o vzdelávacej činnosti na STU za 
akademický rok 2004/05 s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisu. 
 
 
K bodu 5 Rôzne 
 
1) Prorektor Kalužný: 

- Informoval o príprave kritérií na mimoriadne štipendiá na STU 
- Informoval o problematike doktorandov STU, ktorí sú študentmi externých 

vzdelávacích inštitúcií. 
 
2) Prorektor Redhammer: 

- Predložil na rokovanie písomný materiál „Usmernenie rektora – Zabezpečenie 
prevádzky, chodu a súvisiacich náležitostí UTI“. 

 
Predseda AS STU Žalman: 
Zaujímal sa, či obsah materiálu a jeho názov bol prejednaný s JUDr. Fabianovou. 

 
Uznesenie č. 2/74/2005 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom „Usmernenie rektora – Zabezpečenie 
prevádzky, chodu a súvisiacich náležitostí UTI“ s pripomienkami. 
 
Úloha č. 1/74/2005 
Vedenie STU ukladá pripraviť materiál o legislatívno-právnych aktoch na STU pokiaľ ide 
o ich jednotnú formu a obsah. 
Z: Ing. Timár, JUDr. Fabianová 
T: 20. 01. 2006 
 
3) Prorektor Bučko: 

 Informoval o príprave nájomnej zmluvy ohľadom objektu STU v Kálnici. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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